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Susteren, 17 december 2018 
 

Notulen vergadering 12 december 2018 

 

Notulen van de openbare vergadering van de Dorpsraad (DR) Susteren, gehouden in OBS “De Springdonk” op woensdag 

12 december 2018. 
 

Aanwezig. (Zie bijlage 1) 

Van het bestuur:  André Gerhards en Ton Ory. 

Ondersteunende leden: Armand Gielen, Pierre Wagemans, Jac van de Winkel en Clarence Pielaat. 
 

Afwezig.  

Van het bestuur:  John Schulpen, Maria Gijzels en Peter Feijen. 

Ondersteunende leden: Jan Cremers. 
  

1. Opening, mededelingen en vaststellen agenda. 

Ton Ory opent de vergadering om 19:30 uur en heet iedereen welkom.  
 

A. Mededelingen. 

Ton Ory deelt mee dat John Schulpen, Maria Gijzels, Peter Feijen en Jan Cremers zijn afgemeld. 
 

B. Vaststellen agenda. 

De toegestuurde agenda wordt vastgesteld en dient als leidraad voor de vergadering.  
 

2. Notulen voorgaande vergaderingen. 

De notulen van 7 november 2018 worden doorgenomen. De notulen worden geaccordeerd en door André Gerhards en 

Ton geparafeerd. 
 

3. Ingekomen en verzonden post/mails. 

De correspondentielijst (zie bijlage 3) vanaf 1 nov. t/m 8 dec. 2018 is toegestuurd. Op de lijst zijn geen verdere op- en 

aanmerkingen. Met het schrijven van “Ga!Vooruit” wordt verder niets gedaan. 
 

4. Financiën. 

A. Financieel overzicht t/m 12 dec. 2018.  

In de afgelopen periode zijn slechts de kosten voor de bankrekening voldaan. Batig saldo € 789,98 
 

B. Benoeming Kascontrolecommissie 2018. 

De heren Jac van de Winkel en Armand Gielen stellen zich kandidaat en worden verkozen. 

De controle wordt uitgevoerd na afloop van de eerstvolgende vergadering waar beide heren aanwezig zijn. 
 

5. Gebiedsvisie Susteren Plus. 

A. Centrumplan. 

1) Stand van zaken. 

De Plint wordt in 2019 opgeleverd. T.h.v. het transformatorhuisje bij het Kruidvat wordt door de gezamenlijke 

banken een Pinbox geplaatst voor het pinnen van geld. Over de realisatie, de exacte locatie en de uitvoering 

ervan ontbreken de details momenteel. 
 

B. Werkgroep (WG) Verkeer: 

1) Verkeerscirculatie Willibrordusplein. 

 De aanpassingen t.h.v. de R. v. Gelderstraat zijn uitgevoerd. De bocht naar de P-plaats is ingekort en er tegenover 

is d.m.v. paaltjes een wegversmalling aangebracht. Ondanks deze verbeteringen blijven notoire verkeerd-rijders 

de foutieve zijde van de P-plaats gebruiken. Hetzelfde gebeurt aan de Westzijde komend van de Marktstraat. 

Daardoor zijn er herhaaldelijk bijna ongelukken door het ontbreken van een trottoir aan de Plint-zijde. Een aantal 

verkeersborden is kandidaat voor verwijdering, zoals eerder voorgesteld door Armand. 

 Enexis is onverwacht begonnen met het openbreken van de Feurthstraat om een gasleiding om te leggen. De 

Plus had hier grote moeite mee omdat men niet gewaarschuwd was. De weg wordt nu weer gedicht en het 

trottoir aan de Plint-zijde afgewerkt waarmee de gevaarlijke situatie wordt beëindigd. 
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2) Beëindiging gebruik verkeersmodule CROW. 

Om onnodige kosten voor verlenging van dit module te voorkomen is gebruik, op voorstel van Martin Denis, 

beëindigd. 
 

3) Fietspadenverbetering, verlichting / Pissummerweg. 

Er is provinciale subsidie vrijgemaakt voor de verbetering van de snelfietspaden, o.a. door Echt-Susteren, waarbij 

waar nodig verlichting wordt aangebracht. Jac betreurt het dat destijds het snelfietspad richting Roermond niet 

over het braakliggende rangeerterrein in Susteren is uitgevoerd (zie ook para 8.).  

Ook gaat de aansluiting Pissummerweg/N-276 op de schop. Martin Denis had hier destijds bij de provincie op 

aangedrongen ter verbetering van de verkeersveiligheid van fietsers. De wethouder gaf, tijdens het recente 

overleg met de DR, aan dat deze wijziging door de provincie op advies van de DR werd opgepakt. Hoe de 

aanpassing er gaat uitzien is vooralsnog onduidelijk vanwege het ontbreken van tekeningen. De aanpassing 

wordt in 2019 gerealiseerd. 
 

4) Coördinatie openbare werken t.a.v. vuilnisophalen e.d. 

Tijdens het overleg met de wethouders en de DR van 10 dec. jl. is dit probleem aangekaart. Toegezegd is dat de 

verantwoordelijke ambtenaar er in de toekomst bij aannemers van openbare werken op aandringt rekening te 

houden met overlast voor de bewoners en voorzieningen te treffen om deze overlast te voorkomen. Een 

voorbeeld hiervan is dat de aannemer zorgdraagt voor het verzamelen van de afvalcontainers op een plek die 

bereikbaar is voor de vuilnisophaaldienst. 
 

5) Koppeling buslijn 65 met buslijn 38 in Nieuwstadt. 

M.i.v. van de nieuwe dienstregeling van Arriva op 6 dec. 2018 worden deze twee buslijnen in Nieuwstadt aan 

elkaar gekoppeld. Het is vanaf dan mogelijk om per bus vanaf Maaseik naar Sittard (busstation) te reizen. Tijdens 

het overleg met de wethouders en de DR van 10 dec. jl. is aangedrongen op het doorrijden van Lijn 65 in Maaseik 

tot aan het ziekenhuis, zodat bezoekers ervan deze buslijn gebruiken kunnen. Dit wordt aan Arriva voorgelegd 

tijdens het eerstvolgende overleg. 
 

6) Verbreding A-2, Buurtenplatform. 

a) Stand van zaken, incl. overleg 11 dec.; 

Pierre Wagemans en Ton zijn op 12 december bij het overleg geweest in het Multifunctioneel Centrum (MFC) 

te Berg a/d Maas. Daar werd die avond door Arcadis gepresenteerd hoe onderdelen van de z.g. Wensenlijst 

van het Buurtenplatform A2VK behandeld worden. Bij elk van deze wensen, gerubriceerd vanaf de Berkelaar 

tot Kerensheide, werd aangegeven of een wens werd meegenomen in het Tracébesluit (TB) door 

Rijkswaterstaat (RWS), aangehouden werd als optie,  buiten het TB bleef maar onderhandeld moest worden 

met gemeenten of werd afgewezen. De voor ons gebied ingebrachte wensen, zoals het meanderen van de 

Geleenbeek tot Baakhoven en het vervangen van het Gebroek-viaduct door een fietser-/voetgangersbrug op 

de zelfde locatie, lijken ingewilligd te worden in het TB. Het zuidelijk verschuiven van deze brug tot voorbij  

tankstation het Anker (verzoek Holtum) haalt het niet vanwege extreme kosten. 
 

b) Voortgang. 

RWS gaf aan dat de ondertekening van het Tracé Besluit (TB) blijft voorzien voor de zomer van 2019, terwijl 

de startdatum 2022 en opleverdatum 2025/2027 in tact blijven. 
 

7) Ontwikkelingen VDL/Nedcar. 

a) Stand van zaken; 

Er zijn geen nieuwe ontwikkelingen te melden. 
 

b) Voortgang. 

Er zijn geen nieuwe ontwikkelingen te melden. 
 

8) Mobiliteitsplan Provincie. 

Tijdens het overleg met de wethouders en de DR van 10 dec. jl. is medegedeeld dat het nieuwe provinciaal 

Mobiliteitsplan in ontwikkeling is maar dat beslissingen/publicaties hierover over de verkiezingen getild worden. 

Wel wordt duidelijk dat sommige onderdelen, die de DR heeft aangekaart bij dhr. Dirks van het Regionaal Orgaan 

Verkeersveiligheid Limburg (ROVL), en die betrekking hadden op het Onderliggend Wegennet (OWN) buiten dit 

plan worden aangepakt (zie bv. Pisssummerweg para 6.B.3)). 
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6. Voortgang Armand’s “Tunnelvisie”. 

A. Stand van zaken (Stavaza). 

Op 22 oktober is door wethouders Pustjens & Ruijten toegezegd dat het financieringsprobleem bij de provincie 

aangekaart wordt om tenminste de Louerstunnel opgeknapt te krijgen (kosten < € 30.000). Tijdens het overleg met 

de wethouders en de DR van 10 dec. jl. is meegedeeld dat het onderwerp op de agenda staat voor dinsdag 18 dec. 

De heren wethouders hadden echter weinig hoop op een goede afloop. 
 

B. Voortgang. 

De wethouders komen voor het einde van het jaar met een conclusie over eventuele ondersteuning. 
 

7. Voortgang Ontwikkelingen Sociaal Domein. 

Clarence Pielaat is het eens met de stelling om de vinger aan de pols te houden bij het functioneren binnen het Sociaal 

Wijkteam. Vanwege afwezigheid van de DR-experts op dit onderwerp is er verder geen nieuws te melden. 
 

8. Voortgang Burgerinitiatieven Duurzaamheid. 

A. Energiecoöperatie (EC). 

Op 12 nov. jl. is de Algemene Ledenvergadering van de coöperatie gehouden. Daar is een nieuwe voorzitter gekozen 

maar is sedertdien weinig meer vernomen. Pierre Wagemans deelt mee dat het thema “Energietransitie”, inclusief de 

Energievisie, als onderwerp op de agenda staan van de raadsvergadering van 13 dec. a.s. 
 

B. Voortgang. 

Jac stelt voor om het voormalige rangeerterrein in te richten als zonneweide en dit voorstel aan de coöperatie voor 

te leggen. Dit terrein ligt er nutteloos bij terwijl de kans op overdracht aan het Landschapspark Susteren (LPS) weinig 

opportuun lijkt. De oppervlakte staat een groot aantal zonnepanelen toe en zou daarmee een welkome bijdrage aan 

de energievoorziening door de coöperatie vormen. 
 

9. Things_to_Do_Lijst versie V29_10_03_2018 

Door gebrek aan tijd wordt behandeling van dit onderwerp doorgeschoven naar een volgende vergadering..  
 

10. Rondvraag. 

Er zijn geen verdere vragen. 
 

11. Sluiting. 

Ton wenst alle aanwezigen plezierige feestdagen, een goede jaarwisseling en sluit de vergadering met dank voor ieders 

inbreng om 21:20 uur.  

De volgende vergadering vindt plaats in OBS de Springdonk op woensdag 9 januari 2019 om 19:30 uur.  
 

 

 

 

 

 

Bijlagen: 3 

1. Presentielijst vergadering 12 december 2018 

2. Agenda 12 december 2018 

3. Correspondentielijst 1 nov. t/m 8 dec. 2018. 


